
Deltagere: Liv, James, Benjamin, Gert, Johnny, Kasper, Klaus, Nicolas og Chris>an 

Bestyrelsesmøde 9.5.22 

1. Opfølgning på bygherremøde:   

Der er kommet ny rådgiver fra AI (Brian), da Nicolai er stoppet. For at komme videre med omfug-
ningen af facade 4 og 6 app >l stueetage fugearbejdet gav  at bestyrelsen  mandat >l, at der kan 
laves aNale om ekstrabetaling pga ekstra hårde fuger. Der forventes at kunne laves en aNale på ca. 
100.000 kr.  Altaner får ny >dsplan grundet produk>onsplanlægning. Slutdatoen forventes at hol-
des.  

2. Brandteknisk undersøgelse.  Intet nyt. 

3. Brugsvandsrenovering.  Intet nyt.  

4. Sommerfest Banko er ved at være på plads.  Udlæg klares mellem Johnny og Chris>an. Betalings-
model er på plads.  

5. Aflukning af Trægården – intet ny 

6. Nyt låsesystem – James har talt låse kælder og loN., Der 280 steder >l systemnøgler. Vi afventer 
>lbud. 

7. Ladestandere – intet nyt. 

8. Evt. 


